



中国驻伦敦旅游办事处
CHINA NATIONAL TOURIST OFFICE LONDON

中国驻伦敦旅游办事处（英国、爱尔兰、芬兰、挪威、冰岛）
CHINA NATIONAL TOURIST OFFICE LONDON (UK, Ireland, Finland, Norway & Iceland)

Add: 71 Warwick Road, London, UK SW5 9HB
Public Email: cntoldn@chinaculture.org

Tel: 0044-20-73730888
Fax: 0044-20-73709989

Mr. Zhou Janwen
Jiangxi Culture and Tourism Department
No.999 Wolong Road, Building 8, West of Provincial Administrative Center
Honggutan District
Nanchang City, Jiangxi Province
China
330000

August 4, 2023

Mr. Zhou Janwen

Re: INVITATION TO VISIT THE UNITED KINGDOM

China National Tourist Office (CNTO) London is a London-based governmental non-profit overseas office of the Ministry of Culture and Tourism (MCT) of The People's Republic of China. The main responsibility of CNTO London is to promote bilateral tourist communications between China and the UK, Ireland, Finland, Norway, and Iceland. It also promotes China as an excellent destination for visitors from the above-mentioned areas.

Upon the occasion of the World Travel Market Exhibition which will be held from 6th November to 8th November at Excel London, on behalf of CNTO London I am delighted to invite you and your colleagues (please see attached Name List) to come to London **between 5 November and 9 November 2023**, to attend the exhibition.

CNTO London office has made necessary coordination for your business activities during the exhibition. All the cost should be borne by Jiangxi Culture and Tourism Department, Nanchang People's Government Office and Nanchang Municipal Bureau of Culture, Broadcasting, News Publishing, and Tourism.

I look forward to welcoming you to London. Should you request any further information, please feel free to contact me by the telephone or email shown on top of this letter.

Please present this letter to British Embassy or The Consulate General in China for your visa application.

Yours sincerely,

XUE Ling

Director

China National Tourist Office London





中国驻伦敦旅游办事处
CHINA NATIONAL TOURIST OFFICE LONDON

中国驻伦敦旅游办事处（英国、爱尔兰、芬兰、挪威、冰岛）
CHINA NATIONAL TOURIST OFFICE LONDON (UK, Ireland, Finland, Norway & Iceland)

Add: 71 Warwick Road, London, UK SW5 9HB
Public Email: cntoldn@chinaculture.org

Tel: 0044-20-73730888
Fax: 0044-20-73709989

NAME LIST OF DELEGATION

NO.	Name	Date of Birth	Position	Organization Name
1	ZHOU JIANWEN	1970/Jan/20	Deputy Director	Jiangxi Culture and Tourism Department
2	TU WEIMIN	1968/Dec/15	Division Director-Comprehensive Law Enforcement and Supervision Division for Cultural Markets	Jiangxi Culture and Tourism Department
3	WANG YING	1971/Nov/11	Deputy Secretary General	Nanchang People's Government Office
4	LIU FENFANG	1975/Jun/13	Deputy Director	Nanchang Municipal Bureau of Culture, Broadcasting, News Publishing, and Tourism
5	MEI LINGFENG	1978/Feb/18	Office Director	Nanchang Municipal Bureau of Culture, Broadcasting, News Publishing, and Tourism
6	YANG XIQIN	1989/Jun/17	Deputy Chief of the Publicity and Promotion	Nanchang Municipal Bureau of Culture, Broadcasting, News Publishing, and Tourism



中国驻伦敦旅游办事处
CHINA NATIONAL TOURIST OFFICE LONDON

中国驻伦敦旅游办事处（英国、爱尔兰、芬兰、挪威、冰岛）
CHINA NATIONAL TOURIST OFFICE LONDON (UK, Ireland, Finland, Norway & Iceland)

Add: 71 Warwick Road, London, UK SW5 9HB
Public Email: cntoldn@chinaculture.org

Tel: 0044-20-73730888
Fax: 0044-20-73709989

Itinerary

5 Nov.	Arrive in London
6 Nov.-8 Nov.	Attend World Travel Market Exhibition
9 Nov.	Leave from London

Please find the Chinese version translation attached.



中国驻伦敦旅游办事处
CHINA NATIONAL TOURIST OFFICE LONDON

中国驻伦敦旅游办事处（英国、爱尔兰、芬兰、挪威、冰岛）
CHINA NATIONAL TOURIST OFFICE LONDON (UK, Ireland, Finland, Norway & Iceland)

Add: 71 Warwick Road, London, UK SW5 9HB
Public Email: cntoldn@chinaculture.org

Tel: 0044-20-73730888
Fax: 0044-20-73709989

周建文先生

江西省文化和旅游厅

中国江西省南昌市红谷滩区卧龙路 999 号省行政中心西 8 栋

邮编：330000

主题：来英国访问的邀请函

周建文先生，

中国驻伦敦旅游办事处是 20 世纪 80 年代中国国家旅游局在海外设立的、非营利性旅游推广机构。2018 年中国文化和旅游融合后，隶属于新成立的中国文化和旅游部，主要负责在英国、爱尔兰、芬兰、挪威和冰岛等国开展中国旅游宣传推广，推动和扩大中国优质文旅资源在所辖旅游市场国家的影响力和美誉度。

值此 11 月 6 日至 11 月 8 日在伦敦 Excel London 举行的世界旅游交易会之际，我谨代表中国驻伦敦旅游办事处诚挚地邀请您及您的同事（请参见附后名单）于 2023 年 11 月 5 日至 11 月 9 日期间来伦敦参加世界旅游交易会展览。

中国驻伦敦旅游办事处已经为您在展览期间的商务活动做好必要的协调工作。所有费用将由江西省文化和旅游厅、南昌市人民政府办



中国驻伦敦旅游办事处
CHINA NATIONAL TOURIST OFFICE LONDON

中国驻伦敦旅游办事处（英国、爱尔兰、芬兰、挪威、冰岛）
CHINA NATIONAL TOURIST OFFICE LONDON (UK, Ireland, Finland, Norway & Iceland)

Add: 71 Warwick Road, London, UK SW5 9HB
Public Email: cntoldn@chinaculture.org

Tel: 0044-20-73730888
Fax: 0044-20-73709989

公室和南昌市文化广电新闻出版旅游局承担。

我期待着欢迎您来伦敦。如果您需要任何进一步的信息，请随时通过此信头上显示的电话或邮箱联系我。

请将此函呈交英国驻中国大使馆或领事馆以办理签证申请。

此致！

薛伶

中国驻伦敦旅游办事处主任



中国驻伦敦旅游办事处
CHINA NATIONAL TOURIST OFFICE LONDON

中国驻伦敦旅游办事处（英国、爱尔兰、芬兰、挪威、冰岛）
CHINA NATIONAL TOURIST OFFICE LONDON (UK, Ireland, Finland, Norway & Iceland)

Add: 71 Warwick Road, London, UK SW5 9HB
Public Email: cntoldn@chinaculture.org

Tel: 0044-20-73730888
Fax: 0044-20-73709989

代表团名单

编号	姓名	出生日期	职务	单位名称
1	周建文	1970年1月20日	副厅长	江西省文化和旅游厅
2	涂为民	1968年12月15日	文化市场综合执法 监督处处长	江西省文化和旅游厅
3	王英	1971年11月11日	副秘书长	南昌市人民政府 办公室
4	刘芬芳	1975年6月13日	副局长	南昌市文化广电新闻 出版旅游局
5	梅凌峰	1978年2月18日	办公室主任	南昌市文化广电新闻 出版旅游局
6	杨希勤	1989年6月17日	宣传推广科副科长	南昌市文化广电新闻 出版旅游局



中国驻伦敦旅游办事处
CHINA NATIONAL TOURIST OFFICE LONDON

中国驻伦敦旅游办事处（英国、爱尔兰、芬兰、挪威、冰岛）
CHINA NATIONAL TOURIST OFFICE LONDON (UK, Ireland, Finland, Norway & Iceland)

Add: 71 Warwick Road, London, UK SW5 9HB
Public Email: cntoldn@chinaculture.org

Tel: 0044-20-73730888
Fax: 0044-20-73709989

行程安排

11月5日	抵达伦敦
11月6日-8日	参加世界旅游交易会
11月9日	离开伦敦